
 Skanåkers krönika

Bly för skytte?

Men eftersom alla, både miljömuppar och politiker, 
är döva för fakta kommer det troligen att gå dithän 
att vi får ha uppsamling och återvinning redan på 
skjutbanan.

Militär ammunition berörs inte av dessa miljöla-
gar. Det är konstigt eftersom tveklöst den största 
förbrukningen av ammunition är för militärt bruk. 
Detta oavsett om det råder krig någonstans eller ej.

Men allt som är militärt törs inte EU ge sig på. Då 
skulle det snabbt bli räfst och rättarting.

Tjeckien gjorde för några år sedan ett smart drag. 
Man deklarerade frankt att allt civilt skytte var en 
del av landets militära försvar. Så var det slutdisku-
terat.

Vi måste hitta lösningar för att vår idrott ska kunna 
överleva. Vi måste ställa krav på politiker och miljö-
aktivister att dom ska veta vad dom talar om och att 
dom måste inhämta kunskaper om metallurgi. Ja, 
om skytte och jakt också, för den delen.

Annars blir vi överkörda helt.

Hälsningar

Ragnar Skanåker
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Behöver medlemmar i din förening bli professionellt tränade? Vill du förbättra ditt skjutre-
sultat och samtidigt också din koncentrationsförmåga? Ragnar Skanåker är ! itigt anlitad i 
Sverige och utomlands som tränare. Kontakta honom via hans hemsida www.skanaker.se.

Nu sitter segerrusiga miljömuppar och planerar för 
att även kulor med bly ska förbjudas. Det är redan 
på gång inom EU.

Ja, kunde dom förbjuda naturen att ständigt tillskapa 
mera bly skulle dom med förtjusning göra detta.

Ett par varianter av skytte kan endast använda bly.
Allt skytte i kaliber .22LR sker med blykula, det 
" nns ingen alternativ ammunition för detta. Och 
22-skyttet är den ojämförligt största skyttegrenen 
både nationellt och internationellt.

Även svartkrutsskyttet är hänvisat till bly av historis-
ka skäl. Men här rör det sig om en liten skara hän-
givna skyttar som inte konsumerar så värst mycket 
bly totalt sett.

Det " nns naturligtvis en lösning även på detta. Den 
heter miljökulfång. En anordning som samlar upp 
kulorna så att de kan återvinnas och bli nya kulor. 
Det är inte uteslutet att det kommer att gå dithän 
trots att bly som ligger i en skjutvall inte utgör 
någon miljöfara. Bly är en väldigt stabil metall som 
inte löses upp av vatten. Det måste syra till för den 
saken och sååå surt är inte vårt regnvatten att det kan 
lösa upp blyet i vallen. Vore det så surt skulle vi inte 
kunna leva på jorden ...
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